
Z Á P I S N I C A 

 

napísaná z 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Pobedime, 

 konaného dňa 4. decembra 2024 o 15.30 hodine v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim. 

 

P r í t o m n í : 

Mgr. Andrea Augustínová - starostka obce, Martin Piškula – zástupca starostky obce, Elena Cagalová 

(príchod 16:03), Mária Desátová, Gabriel Havrlent, Ing. Juraj Lednický (príchod 17:35) , Ing. Ladislav 

Melicher, Ing. Lenka Miklovičová, Mgr. Ivan Pastorek, Eva Pogranová (príchod 16:40) , Ing. Anna 

Dekanová – kontrolórka obce, Ing. Elena Ferancová – pracovníčka obce, Lucia Kameniarová – 

pracovníčka obce, Jana Miklovičová – pracovníčka obce, Ján Hulínek, Ing. Eva Hulínková, Ján Vojtek, 

Anna Melicherová, Martin Melicher, Luboš Klimo. 

 

O s p r a v e d l n e n í : ---  

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení     

3. Žiadosť o zriadenie vecného bremena právo prechodu a prejazdu- Ing. Eva Hulínková 

4. Žiadosť o povolenie na osadenie vodovodnej šachty na par.č. 307 - Ing. Eva Hulínková 

5. Žiadosť o zriadenie vecného bremena právo prechodu a prejazdu – Ľuboš Klimo 

6. Žiadosť o zriadenie vecného bremena právo prechodu a prejazdu – Dušan Melicher 

7. Žiadosť o úpravu nájazdu pred bránou – Igor Klčo 

8. Podnety občanov  

9. Interpelácie  

10. Plán kultúrnej činnosti na rok 2025 

11. Plán kontrolnej činnosti obce Pobedim na 1. polrok 2025  

12. Rozpočet obce na rok 2024 – úprava č. 2 

13. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce Pobedim na roky 2025-2027 

14. Návrh viacročného rozpočtu obce Pobedim na roky 2025 - 2027 

15. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Pobedim 

16. Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

17. Zrušenie Uznesenia č. 123 

18. Návrh na zvýšenie platu starostky obce 

19. Informácie starostu  

20. Rôzne 

21. Záver  

 

Bod 1/  Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka obce, Mgr. Andrea Augustínová, otvorila 16. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 

Pobedime o 15.30 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ Pobedim a skonštatovala, že je prítomných 6 

poslancov, takže zastupiteľstvo je uznášania schopné. Návrh programu zasadnutia OZ bol zverejnený 

na úradnej tabuli obce, ako aj na webovej stránke obce, zároveň každému poslancovi bol doručený 



spolu s pozvánkou. Vedením zápisnice bola poverená Ing. Elena Ferancová, za overovateľov boli 

určení poslanci Ing. Lenka Miklovičová  a  Ing. Ladislav Melicher. Program zasadnutia bol  

jednohlasne schválený prítomnými poslancami. 

 

U z n e s e n i e   č. 141 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) s c h v a ľ u j e   predložený program 16.  zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 141/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. Melicher, Ing. L. Miklovičová, Mgr. 

I. Pastorek, M. Piškula  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 3 E. Cagalová, Ing. J. Lednický, E. Pogranová 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod  2/  Kontrola plnenia uznesení  

  

Na 15. zasadnutí  OZ, ktoré sa konalo 21. novembra  2024, boli predložené 4  uznesenia : Uzn. č. 137 

- 140. Starostka obce prečítala postupne konkrétne uznesenia, ako aj ich plnenie. Prehľad o  plnení 

uznesení tvorí prílohu zápisnice.  

 

Body 3 - 6/ Podnety občanov  

 

V týchto bodoch predniesli svoje žiadosti p. Ing. Eva Hulínková,  Anna Melicherová. 

- Ing. Hulínková podotkla, že o pláne stavať v lokalite sa rokovalo na zastupiteľstvách v roku 2021 a 

2023 (17.5.2021 15. zasadnutie OZ a 20.12.2021, 18. zasadnutie OZ, 1.2.2023 2. zasadnutie OZ) 

- starostka upresnila, že to nebolo prijaté formou záväzného uznesenia a jednalo sa aj tak len 

o právo prechodu. Ďalej upozornila, že v prípade výstavby budú musieť požiadať aj o súhlas 

vlastníkov susediacich nehnuteľností – majiteľov mlyna. Pokiaľ by časť mlyna, ktorej vlastníkom 

je obec, bola vyňatá ako národná kultúrna pamiatka (žiadosť o vyňatie je podaná), môže sa uvažovať o 

možnosti odpredania časti parc. č. 307 potrebnej na prístup k  pozemkom 

- p. Melicherová upozorňovala, že v roku 2023 bolo vydané súhlasné stanovisko k výstavbe 

- starostka zdôraznila, že zriadenie vecného bremena práva prechodu a prejazdu pre troch 

vlastníkov pozemkov a umiestnenie vodovodnej šachty pre Ing. Hulínkovú nebolo doteraz 

predmetom riešenia. Pozemky sú zaradené do ochranného pásma I.  a IV. stupňa. Zatiaľ sa obci 



nevyjadrili všetky oslovené inštitúcie. Ďalej upozornila, že predložený projekt s názvom Rodinný 

dom a studňa je už neaktuálny.  Zmenu zatiaľ od žiadateľky neevidujeme. Keďže má byť 

pripojenie na obecný vodovod, treba najskôr preveriť aká bude dĺžka vodovodného potrubia či 

sa bude jednať o „vodovodnú prípojku“ alebo o „rozšírenie vodovodu“ 

- p. Melicherová  sa informovala, dokedy majú čakať, či môžu začať podnikať kroky k výstavbe 

rodinných domov 

- p. Vojtech priblížil situáciu a podotkol, že vyjadrenia od dotknutých orgánov budú potrebovať 

k stavebnému povoleniu. A odvolal sa na Územný plán obce Pobedim, kde je táto lokalita určená 

k výstavbe rodinných domov a spýtal sa prečo je to teda problém 

- starostka vysvetlila, že v lokalite sa mal otvárať stavebný obvod s úmyslom komplexného riešenia. 

Ďalej upozornila, že Krajský pamiatkový úrad Trenčín (KPÚ) vydal nesúhlasné vyjadrenie ohľadne 

vecného bremena práva prechodu a prejazdu. A treba počkať na záväzné stanovisko. 

- p. Melicherová sa zaujímala, prečo teda môžu po moste chodiť ťažké stroje – ako vysvetlenie: pri stavbe 

sa hýbe podložím 

- p. Vojtek priblížil benefity výstavby v lokalite a upozornil, že sa riešia sekundárne veci ako IV. 

ochranné pásmo, v prípade potreby budú obmedzenia stanovené v stavebnom povolení 

- p. Klimo upozornil, že mu ľudia vysýpajú odpadky na pozemok 

- Mgr. Pastorek zdôraznil, že Krajský pamiatkový úrad nateraz nesúhlasí s vecným bremenom práva 

prechodu a prejazdu, a preto to musíme rešpektovať 

- p. Melicherová – prečo v r. 2021 neboli upozornení, že bude problém s výstavbou. Počas zasadnutí sa 

dohodli na postupe (vyčlenenie 10,5 m na cestu) a podľa nového geometrického plánu je cesta 

zakreslená 

- starostka informovala, že zatiaľ nie je v pláne otvoriť celý stavebný obvod v tejto lokalite, ale 

ohľadne čiastkovej výstavby treba počkať na záväzné stanovisko  KPÚ 

- Ing. Hulínková podotkla, že ani jeden z oslovených úradov im ohľadne stavby nedal negatívne 

vyjadrenie 

- Mgr. Pastorek  povedal, že úrady aj KPÚ sa Ing. Hulínkovej vyjadrovali k stavbe a nie 

k okolitým vzťahom – prístupu na pozemok a vecnému bremenu 

- p. Havrlent sa spýtal na následky v prípade vydania súhlasu s vecným bremenom práva 

prechodu a prejazdu a uloženia vodovodnej šachty ešte pred vydaním záväzného stanoviska 

KPÚ 

- starostka odpovedala, že takúto variantu nepreverovala a zdôraznila, že treba zachovať 

zákonný postup 

- Ing. Melicher sa informoval ako vlastníci pozemkov majú vyriešenú cestu 

- p. Melicherová upozornila, že p. Gonová (súp.č.48) má časť pozemku oplotený neoprávnene 

(vlastníkom je p. Dušan Melicher) a v prípade potreby by túto časť vedeli využiť na prechod 

k pozemku 

- starostka informovala, že obec žiadala o vyňatie budovy (byt mlynára) z Ústredného zoznamu 

pamiatkového fondu Pamiatkový úrad SR. V prípade úspechu, by sa proces ohľadne schválenia 

práva prechodu a prejazdu zjednodušil 

- p. Desátová navrhuje zmluvne dohodnúť, že v prípade poškodenia budovy náklady znáša 

staviteľ 

- Mgr. Pastorek oponoval, nemôžeme ignorovať vyjadrenia úradov 

- Ing. Miklovičová navrhuje počkať na záväzné stanovisko KPÚ a ostatných úradov 



- p. Melicherová sa informovala, že či v prípade odkúpenia časti parcely č. 307, by obec súhlasila 

s plánovanou výstavbou a za akých podmienok by bolo možné jej odkúpenie. Pripomenula, že 

v januári 2021 bola budova mlyna vlastníkmi opravovaná. Informovala o výstavbe rodinných 

domov z „Poštovej ulice“ 

- Ing. Miklovičová navrhla riešenie, aby z tejto ulice odčlenili časť pozemku a odtiaľ si 

vybudovali prístupovú cestu vedúcu k zadným pozemkom    

- Mgr. Pastorek zdôraznil, že treba čakať na záväzné stanovisko KPÚ. A upozornil, že budova 

má problém so statikou, máme o tom dva posudky 

- p. Vojtek navrhuje vydať dočasné právo prechodu a prejazdu do vydania stanoviska KPÚ 

- Ing. Miklovičová sa informovala, akoby to ovplyvnilo obec.  

- p. Desátová a Ing. Melicher navrhujú počkať do vydania záväzného stanoviska KPÚ 

- Ing. Hulínková žiada právo prechodu a prejazdu 

- starostka informovala, že prechod je možný 

- p. Melicherová poukázala na fakt, že pozemky rozčlenili na základe vyjadrenia obci v roku 

2021. A požaduje, aby poslanci prijali uznesenie, že budú v tejto veci konať 

- p. Cagalová  informovala, že lokalita bola riešená v rámci Územného plánu obce Pobedim 

s úmyslom otvoriť celý stavebný obvod  

- Ing. Melicher citoval zo zápisnice č. 15 zo dňa 17.5.2021, kde sa pojednávalo len o práve 

prechodu 

- starostka zdôraznila, že situácia sa rieši a čakáme na záväzné stanovisko KPÚ a ostatných 

oslovených úradov. Je možno prizvať KPÚ, ktorý by podal vysvetlenie. 

Po diskusii sa poslanci zhodli, že body 3, 4, 5, 6 do doručenia všetkých vyjadrení úradov odkladajú na  

ďalšie OZ. 

 

Bod 7/ Žiadosť o úpravu nájazdu pred bránou – Igor Klčo 

 

V tomto bode starostka oboznámila poslancov s predmetnou  žiadosťou. Následne ju poslanci 

schválili. 

Vo vyjadrení pánovi Klčovi bude poznámka, že obec nebude zodpovedať prípadnému znehodnoteniu 

zatrávňovacích dielcov v prípade prejazdu ťažkých vozidiel. Tento prejazd je určený aj pre 

poľnohospodárske stroje. 

 

U z n e s e n i e   č. 142 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     žiadosť Igora Klču a Slávky Klčovej, Pobedim 131 o povolenie 

pokládky parkových zatrávňovacích dielcov  pred vstupnou bránou, parc. reg. C-KN č. 559/1, 

LV č. 1,  k. ú. Pobedim pred rodinným domom, súp. č. 131 o rozmere 4 m x 2 m – trávnatá 

plocha bude nahradená parkovými zatrávňovacími dielcami .  

b) s c h v a ľ u j e   žiadosť Igora Klču a Slávky Klčovej, Pobedim 131 o povolenie 



pokládky parkových zatrávňovacích dielcov pred vstupnou bránou, parc. reg. C-KN č. 559/1, 

LV č. 1, k. ú. Pobedim pred rodinným domom, súp. č. 131 o rozmere 4 m x 2 m – trávnatá 

plocha bude nahradená parkovými zatrávňovacími dielcami 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 142/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, , M. Desátová , G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

  

Bod 8/ Podnety občanov 

 

- p. Havrlent  sa zaujímal, či je možné zriadiť prechod pre chodcov na ulici „J. Hollého“ 

- starostka vysvetlila, že legislatívne to nie je v našej kompetencii a úsek z hľadiska 

dopravného bol vyhodnotený ako bezpečný 

- p. Cagalová sa informovala, či by sa to nedalo vyriešiť  formou grantu 

- p. Havrlent sa spýtal v akom stave sú byty nad Zdravotným strediskom 

- starostka oboznámila poslancov so stavom bytov  

- Ing. Miklovičová upozornila, že verejné osvetlenie neskoro zapína a skoro zhasína 

- starostka reagovala, že preverí, či je možná zmena nastavenia 

- p. Havrlent sa pýtal na predajný čas počas Vianočných trhov Pobedim 

- starostka oznámila, že bude jedno rázovo predĺžený  

  

Bod 9/  Interpelácie 

 

- Ing. Lednický sa informoval, či pred mostom v smere výjazdu z obce na Bašovce je možné 

zriadiť križovatku 

- starostka preverí situáciu a podmienky 



- Mgr. Pastorek navrhuje preveriť mosty pri vstupoch - výstupoch z obce, či spĺňajú 

bezpečnostné podmienky 

- starostka dá podnet na preskúmanie 

 

 

 

Bod 10/ Plán kultúrnej činnosti na rok 2025 

 

V tomto bode Ing. Melicher (predseda komisie pre kultúru a školstvo) predložil plán kultúrnych akcií 

v roku 2025. A priblížil jednotlivé podujatia. 

 

Bod 11/ Plán kontrolnej činnosti 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Anna Dekanová predložila prítomným poslancom na schválenie Plán 

kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025, ktorý poslanci jednohlasne schválili.  

 

 

U z n e s e n i e   č. 143 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e   n a   v e d o m i e   predložený návrh plánu kontrolnej činnosti 

    hlavnej kontrolórky obce na 1. polrok 2025, 

b) s c h v a ľ u j e ,  „Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Pobedim 

    na 1. polrok 2025 “. 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 143/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, , M. Desátová , G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

  Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

 

 

 

 



Bod 12/ Rozpočet obce na rok 2024 – úprava č.2 

 

Ekonómka obce Lucia Kameniarová špecifikovala konkrétne položky upraveného rozpočtu. Návrh úpravy 

rozpočtu bol zverejnený na informačnej tabuli obce a oficiálnej web stránke obce. Poslanci navrhovanú 

úpravu rozpočtu schválili.   

 

U z n e s e n i e   č. 144 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) berie na vedomie návrh úpravy č. 2 rozpočtu obce Pobedim na rok 2024 

 

b) schvaľuje zmeny návrhu úpravy č. 2 rozpočtu obce Pobedim na rok 2024 a to vo výdavkovej 

časti kapitálového rozpočtu na položkách:  

• 01.1.1  713 004 Nákup prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení - Klimatizácia OcÚ 

navýšenie v sume 2 032,00 EUR 

• 03.2.0 713 004 Nákup prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení - Klimatizácia hasičská 

zbrojnica navýšenie v sume 2 263,00 EUR 

• 08.2.0 713 004 Nákup prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení - Klimatizácia svadobka 

poníženie o sumu 9 000,00 EUR 

c) schvaľuje upravený návrh úpravy č. 2 rozpočtu obce Pobedim na rok 2024 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 144/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

  

 Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 13/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce Pobedim na roky 

2025-2027 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. A. Dekanová predložila poslancom stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2027.  

 

 

 

 

 



U z n e s e n i e   č. 145 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

b e r i e  n a  v e d o m i e    Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce 

Pobedim na roky 2025-2027 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 145/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 14/ Návrh viacročného rozpočtu obce Pobedim na roky 2025 – 2027 

 

- ekonómka obce p. Kameniarová objasnila údaje, z ktorých vychádzala pri zostavovaní 

viacročného rozpočtu a vysvetlila jednotlivé položky. 

- Mgr. Pastorek sa informoval ohľadne financovania materskej školy a dôvodu poklesu-nárastu 

v jednotlivých položkách medzi rokmi 

Po zodpovedaní všetkých otázok p. Kameniarovou poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

U z n e s e n i e   č. 146 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e  Návrh rozpočtu na roky 2025 – 2027,     

b) k o n š t a t u j e   že: Návrh  rozpočtu na roky 2025, 2026 a 2027 

 po dobu 15 dní bol zverejnený na úradnej tabuli a oficiálnej stránke obce,      

c) s c h v a ľ u j e   zmeny v Návrhu rozpočtu na rok 2025 a to vo výdavkovej časti bežného 

rozpočtu na položkách: 

- 01.1.1  637 004 Všeobecné služby ponížiť na sumu 9 200 € 

- 08.4.0  642 001 Občianskemu združeniu navýšiť na sumu 3 400 € 

d) s c h v a ľ u j e   Návrhu rozpočtu na rok 2025 so zapracovanými zmenami 



e) b e r i e  n a  v e d o m i e  Návrh rozpočtu na roky 2026 – 2027     

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 146/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 8  E. Cagalová, M. Desátová, Ing. J. Lednický, Ing. L. Melicher, Mgr. 

I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 G. Havrlent 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

         

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 15/ Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Pobedim 

  

- pracovníčka obce Jana Miklovičová vysvetlila legislatívne zmeny a povinnosť obce od 

januára 2025 zabezpečiť recykláciu odpadového textilu. 

- starostka oboznámila poslancov, čo bude predmetom zberu a kde bude umiestnený kontajner, 

takisto poznamenala, že v roku 2025 je v pláne zorganizovať zber šatstva použiteľný na 

ďalšie spracovanie a aj zber elektroodpadu  

- E. Cagalová sa zaujímala aké sú možnosti znehodnotenia pokosenej trávy zo záhrad 

- starostka informovala, že občania majú možnosť vysypať pokosenú trávu  na kopy pokosenej 

trávy vytvorené pracovníkmi OcÚ (zdôraznila, že sa musí jednať len o trávu) 

 

U z n e s e n i e   č. 147 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

s a    u z n á š a   n a  Všeobecne záväznom nariadení č. 4/2024 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Pobedim 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 147/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 



Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 16/ Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

 

- pracovníčka obce J. Miklovičová informovala o predloženom návrhu VZN 

- starostka oboznámila poslancov o navýšení poplatku za vývoz odpadov a uloženie na skládku 

zmluvnou spoločnosťou od januára 2025 

- G. Havrlent navrhol navýšiť poplatok za komunálny odpad o 2 € na budúci rok, nakoľko 

súčasný poplatok nepokrýva celé náklady na vývoz, potom sa môže navýšiť  

- poslanci súhlasili a po diskusii navrhli zvýšenie poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 

odpad a pristúpili k hlasovaniu. 

 

U z n e s e n i e   č. 148 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     pozmeňujúci návrh na úpravu znenia § 16  návrhu VZN obce 

Pobedim č. 12/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

Sadzba poplatku je:  

pre poplatníkov, ktorými sú fyzické osoby so zavedeným paušálnym kalendárovým systémom zberu: 

0,115 € za osobu a kalendárny deň (42,00 € za osobu a rok pri 365-dňovom roku),  

pre poplatníkov, ktorými sú právnické osoby a podnikatelia so zavedeným neváženým množstvovým 

zberom komunálneho odpadu: 0,0657 € za 1 liter komunálnych odpadov a drobných stavebných 

odpadov.  

 

b)s c h v a ľ u j e  pozmeňujúci návrh na úpravu znenia § 16  návrhu VZN obce Pobedim č. 12/2024 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Sadzba poplatku je:  

pre poplatníkov, ktorými sú fyzické osoby so zavedeným paušálnym kalendárovým systémom zberu: 

0,115 €  za osobu a kalendárny deň (42,00 € za osobu a rok pri 365-dňovom roku),  

pre poplatníkov, ktorými sú právnické osoby a podnikatelia so zavedeným neváženým množstvovým 

zberom komunálneho odpadu: 0,0657 € za 1 liter komunálnych odpadov a drobných stavebných 

odpadov.  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 148/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 8  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, E. Pogranová, Ing. L. Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 M. Piškula 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  



Uznesenie bolo /nebolo schválené                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

U z n e s e n i e   č. 149  

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

s a      u z n á š a   n a  Všeobecne záväznom nariadení č. 12/2024 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

v Počet Mená poslancov 

Za: 8  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, E. Pogranová, Ing. L. Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 M. Piškula 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 17 Zrušenie Uznesenia č. 123 
 

V tomto bode starostka objasnila dôvod zrušenia predmetného uznesenia. Po oboznámení poslanci pristúpili 

k hlasovaniu. 

 

U z n e s e n i e   č. 150 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

s c h v a ľ u j e   zrušenie Uznesenia č.123/2024 prijaté obecným zastupiteľstvom dňa 26.6.2024 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 150/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 



Bod 18/ Návrh na zvýšenie platu starostky obce 

 

- E. Pogranová predložila návrh a dôvodovú správu k návrhu zvýšenia platu starostky obce 

- Mgr. Pastorek sa informoval, či bol predmetom rokovania komisie pre finančné záležitosti obce 

- Ing. Miklovičová (predseda komisie pre finančné záležitosti obce) podotkla, že to nie je 

v kompetencii komisie, ale poslancov obecného zastupiteľstva. Ďalej vysvetlila ako je 

vypočítavaná mzda starostu obce 

- poslanci sa zaujímali o celkovú cenu práce a či v rozpočte to bolo zohľadnené 

- poslanci ocenili doterajšiu prácu starostky obce a jej prínos pre celkový rozvoj obce. Vzhľadom 

na momentálnu finančnú situáciu po diskusii schválili navýšenie mzdy o 30%. Zároveň 

navrhujú o 6 mesiacov prehodnotiť finančnú situáciu obce a zvážiť opätovné navýšenie platu. 

 

U z n e s e n i e   č. 151 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

s c h v a ľ u j e  v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) Zákona o obecnom zriadení a § 4 ods. 2, 2. veta zák. č. 

253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov, zvýšenie platu starostu o    50   % s účinnosťou od 1.1.2025  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 151/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 3 Ing. L. Melicher, M. Piškula, E. Pogranová,  

Proti: 1 G. Havrlent 

Zdržali sa: 5 E. Cagalová, M. Desátová, Ing. J. Lednický, Mgr. I. Pastorek, Ing. 

L. Miklovičová 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

U z n e s e n i e   č. 152 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

s c h v a ľ u j e  v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) Zákona o obecnom zriadení a § 4 ods. 2, 2. veta zák. č. 

253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov, zvýšenie platu starostu o    40   % s účinnosťou od 1.1.2025  

 

 

 

 



Hlasovanie  

Uzn. č. 152/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 4 Ing. L. Melicher, Mgr. I. Pastorek,  M. Piškula, E. Pogranová,  

Proti: 1 G. Havrlent 

Zdržali sa: 4 E. Cagalová, M. Desátová, Ing. J. Lednický, Ing. L. Miklovičová 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

U z n e s e n i e   č. 153 

 

s c h v a ľ u j e  v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) Zákona o obecnom zriadení a § 4 ods. 2, 2. veta zák. č. 

253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov, zvýšenie platu starostu o    30   % s účinnosťou od 1.1.2025  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 153/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 8  E. Cagalová, M. Desátová, Ing. J. Lednický, Ing. L. Melicher, Mgr. 

I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. Miklovičová 

Proti: 1 G. Havrlent 

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

Bod 19/ Informácie starostu  

 

- Ing. Miklovičová sa informovala ohľadom kanalizácie, či máme nejaké informácie 

- preverujú sa možnosti 

- prebehlo posedenie pre jubilantov 

- obnovuje sa plot pri zdravotnom stredisku 

- poďakovanie Mgr. Pastorkovi za aktualizovanie fotografií v obecnej výveske 

- oprava strechy roľníckeho domu – rozbité škridle 

- čistenie cintorína – orezy, strihanie 

- červený kríž  - odber krvi – zapojenie obce do aktivity „Koľko lásky sa zmestí do krabice od 

topánok“ – 16.12.2024 

- servis verejného osvetlenia, výmena  

- revízia hasičských prístrojov, brán 

- výroba lavičiek na cintorín 



- rekonštrukcia obradnej miestnosti – výmena okien, klimatizácia 

- porucha a servis prívodu el. energie na Staničnej ulici 

- servis vodovodného potrubia na cintoríne, zimná odstávka  

- MUDr. Gešvantner – oprava svietenia 

- servis obecného traktora 

- upratovanie obce 

- upratanie obecnej knižnice, oprava poškodeného WC 

- príprava adventného venca, stromčeka a betlehemu pri kostole 

- vianočná výzdoba – osvetlenie 

- nové stoličky vo svadobke 

- oprava strechy na OcÚ – zateká, nutnosť výmeny 

- vianočné trhy a Mikuláš – príprava a spolufinancovanie 

 

 

Bod 20/ Rôzne 
 

 

U z n e s e n i e   č.  154 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

s c h v a ľ u j e  použitie prostriedkov z rezervného fondu obce v sume 4 294,80 EUR na  

 

• 2 263,20  EUR klimatizácia na Hasičskej zbrojnici 

• 2 031,60  EUR klimatizácia obradná miestnosť na Obecnom úrade 

 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 154/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

 

 



U z n e s e n i e   č. 155 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e   správu nezávislého audítora o audite účtovnej závierky za rok končiaci 

31.12.2023 a správu nezávislého audítora  o audite konsolidovanej účtovnej závierky za rok 

končiaci 31.12.2023.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 155/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 8  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová,  

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 1 Ing. L. Miklovičová 

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 156 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e    doručenú žiadosť o poskytnutie mimoriadneho finančného príspevku 

na rok 2024 pre TJ Sokol Pobedim 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie mimoriadneho finančného príspevku na rok 2024 pre TJ Sokol 

Pobedim vo výške 450€ 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 156/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 



 

Starostka  predložila v rámci bodu Rôzne podané žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre 

rok 2025 od organizácií obce. Boli podané žiadosti od : 

 

ZO JDS Pobedim ..............................................................................................................1 000€ 

TJ Sokol – ženy..................................................................................................................1 000€ 

FK 1925 Pobedim.............................................................................................................16 000€ 

Folklórna skupina Pobedimčan.............................................................................................800€ 

Miestny spolok Slovenského červeného kríža.......................................................................300€ 

Kolkársky klub Pobedim, o.z...............................................................................................3500€ 

Poľovnícke združenie Pobedim.............................................................................................500€ 

Dobrovoľný hasičský zbor Pobedim.....................................................................................800€ 

 

U z n e s e n i e   č. 157 

 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť Základnej organizácie Jednoty dôchodcov 

Slovenska Pobedim o poskytnutie dotácie, 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre Základnú organizáciu Jednoty 

dôchodcov Slovenska Pobedim vo výške 1000€.  

 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 157/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

 

 



U z n e s e n i e   č. 158 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť Dobrovoľného hasičského  zboru Pobedim o 

poskytnutie dotácie, 

b)s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre Dobrovoľný hasičský zbor 

Pobedim vo výške 800€.  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 158/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 159 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť Poľovníckeho združenia o poskytnutie dotácie, 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre Poľovnícke združenie vo 

výške 500€.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 159/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 8  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický,  Mgr. I. 

Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Ing. L. Melicher 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 
                                                

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 



U z n e s e n i e   č. 160 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť Miestnej organizácie Slovenského červeného 

kríža o poskytnutie dotácie, 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre Miestnu organizáciu 

Slovenského červeného kríža vo výške 300€.  

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 160/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 161 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť Kolkárskeho klubu o poskytnutie dotácie, 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre Kolkársky klub vo výške 

3500€.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 161/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 



U z n e s e n i e   č.  162 

 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť TJ Sokol - ženy o poskytnutie dotácie, 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre TJ Sokol - ženy vo výške 

1000€.  

Hlasovanie  

Uzn. č. 162/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

U z n e s e n i e   č. 163 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

a) b e r i e  n a  v e d o m i e     predloženú žiadosť FK 1925 o poskytnutie dotácie, 

b) s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre FK 1925 vo výške 16 000€ 

 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 163/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 0  

Proti: 7 M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický,  Mgr. I. Pastorek, M. 

Piškula, E. Pogranová, Ing. L. Miklovičová 

Zdržali sa: 2 E. Cagalová, Ing. L. Melicher 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

 

 

 



U z n e s e n i e   č. 164 

 

Obecné zastupiteľstvo  v  P o b e d i m e 

s c h v a ľ u j e  poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre rok 2025 pre FK 1925 vo výške 8 500 € 

 

Hlasovanie  

Uzn. č. 164/2024 

Počet Mená poslancov 

Za: 9  E. Cagalová, M. Desátová, G. Havrlent, Ing. J. Lednický, Ing. L. 

Melicher, Mgr. I. Pastorek, M. Piškula, E. Pogranová, Ing. L. 

Miklovičová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie bolo /nebolo schválené 

 

Poslanci navrhujú, aby FK 1925 si v prvom štvrťroku podal žiadosť o poskytnutie mimoriadneho 

finančného príspevku z rozpočtu obce.  

                                                   

Mgr. Andrea Augustínová, starostka obce .............................................. 

 

 

Bod 21/ Záver 

 

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť a vyhlásila 16. zasadnutie obecného zastupiteľstva za 

skončené.  

 

 

 

                                                                           starostka obce: 

 

zapisovateľka:                                                    overovatelia:  


